Buying Souvenirs

Customer: I want to buy some good quality souvenirs to take back to Beijing with me. Do you have any suggestions?

Assistant: These are great handicrafts made by the local women. They are typical of sort of things that have been made here for hundreds of years.

Customer: They are very beautiful. But they look a bit delicate. I want to buy things that won’t be damaged during the flight.

Assistant: I can wrap them especially for you. They are unique and you won’t find them anywhere else.

Customer: Oh, these key chains are rather cute.

Assistant: The patterns resemble souvenirs from this area. They are very unique.

Customer: My cousin collects key chains. Do you have some suggestions? 

Assistant: These ones have pictures of the beaches around here. They are great gifts because they are light and easy to carry in your luggage.

购买纪念品

顾客：我想买一些高质量的纪念品带回北京。您能给我一些建议吗？

售货员：这些都是当地妇女制作的很不错的手工艺品。它们都是典型的那种在本地有数百年制作历史的东西。

顾客：它们非常漂亮。但是它们看上去有点容易损坏，我需要买在飞行途中不会破损的东西。

售货员：我可以专门为您把它们包起来。它们是这个地区的特产，在别的任何地方您都是找不到的。

顾客：这些钥匙链非常可爱。

售货员：这些图案很像这个地区的纪念品。它们是非常独特的。

顾客：我的堂兄收集钥匙链。您能给我一些建议吗？

售货员：这些钥匙链上都有附近海滩的图片。它们是很好的礼物，因为它们很轻，也容易放在您的行李包里携带。

